
Dagsorden til forældrerådsmøde mandag, den 19.juni kl 17 

Deltagere: Anette Bjerregård afbud, Lea Dahl Sørensen, Natasja Krogh, Tina Rosgaard 

Referent: Tina 

1. Dagligdagen som Mælkebøtter og 2 grupper i vuggestuen, hvordan går det? (Natasja). Det går 

godt, og personalet får det til at fungere rigtig fint. Det ser ud til, at vi også fremadrettet har mange 

vuggestuebørn, så det vil fortsat være en fordel at dele vuggestuen i 2 grupper. Efter ferien deler vi 

børnehaven i 2 grupper, førskolen og de yngste. Tove, Dorit og Lene er team omkring førskolen og 

Anne, Lærke og vores nye pædagog er team omkring de yngste. 

2. Status på børnetal og hvad der er på vej (Natasja) Vi har pt 52 børn i institutionen og selv om vi 

sender 8 i skole, har vi en del nye børn på vej, så vi fortsat har et pænt børnetal. 

3. Ansættelse af ny pædagog (Natasja): Vi har 3 til samtale tirsdag eftermiddag 

4. Kommende forældrearbejdsdage og hvilke projekter (Natasja) 15.og 16.9. + 8.og 9.3 – vi vil gerne 

have input, til opgaver der kan løses på arbejdsdagene. 

5. Sidste år var der Middelalderfest i august/september, skal der laves noget der for forældre og 

børn og skal vi byde ind med noget? (Natasja). I år er det cirkus, og forestillingen afholdes den 7.9. 

Dørene åbnes kl 16 og forestillingen starter 16.15. Efter forestillingen vil forældrerådet tænke i lidt 

spisningen, evt grill, hvor forældrene selv har kød med, og vi så har noget salat, kartofler og flute. 

6. Forslag om at så/plante et lille træ, når der starter et nyt barn i/et barn forlader daginstitutionen 

– som et led i vores Grønne Spirer profil. (Lea) Plante et lille frø, som opstart, når børnene starter i 

FFB. Natasja har set et sted i skoven, hvor der står ”Feldborg Skole” og ”Hodsager Skole”. Måske har 

det tidligere været et skoleprojekt at plante træer.  

7. Udover de vurderinger, der kommer fra kommunen ifht. Institutionen, kunne man så være 

nysgerrig på og spørge forældre evt skriftligt, hvad der fungerer godt og hvad der evt. kunne være 

anderledes? (Lea). Forældrerådet arbejder med at lave et spørgeskema, hvor de spørger ind til 

forældrenes holdning til forskellige ting, blandt andet åbningstider, hvad der er vigtigt for dem osv. 

Det kunne evt. være en ide at spørge Caroline om hjælp til udarbejdelse af spørgeskema. 

8. Billeder af den nye legeplads på hjemmesiden og informationspjece (Lea) Anne lægger dem på 

hjemmesiden. Det er et megagodt blikfang, som vi sagtens kunne bruge endnu mere. 

9. Flere mindre vandkander så børnene evt kan hjælpe med at vande de nye træer og buske på 

legepladsen? (Lea) Tina indkøber vandkander. 

10. Diverse info fra daginstitutionen. (Tina) 

- 4 maddage igen, kalender sendes ud sammen med forældrebrev om lidt. 

- De små synger med de Grå, vi har fået to nye datoer her i efteråret. 

- Forældreshop hos Je, vi forsøger at få lavet en shop til forældre og børn 

- Tilbygning – vi har fået byggetilladelse og håber på, at første spadestik snart kan tages. 

11. Evt 

 

 


